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Zadeva:      POROČILO ŠTIPENDIJSKE SHEME ZA DOLENJSKO V LETU 2014 
 

 

Kratek povzetek o izvajanju štipendijske sheme za občino Črnomelj 
 

Občina Črnomelj je v Regijsko štipendijsko shemo vključena že od samega začetka, od leta 2004.  

Na osnovi vsakoletnih javnih pozivov  delodajalcem in razpisa štipendij za dijake in študente je 

bilo v vseh teh letih podeljenih 22 štipendij dijakom oz. študentom, ki naj bi se zaposlili na 

območju občine Črnomelj.  

 

Za šolsko leto 2013/2014 so bile v občini Črnomelj podeljene 3 štipendije in sicer so jih podelila 

naslednja podjetja: Elektro storitve Ivan Miketič, s. p. – gimnazijski maturanta; FINET, 

računovodske, knjigovodske in finančne storitve, d. o. o. – gimnazijski maturant in Gostinstvo 

Štajdohar, d. o. o. – organizator poslovanja v gostinstvu in turizmu. 

 

Za šolsko leto 2014/2015 je bila v občini Črnomelj podeljena le ena štipendija in sicer jo je 

podelilo podjetje Elcom, d. o. o. za poklic kozmetični tehnik. 

 

 

Predlog sklepa: 

Občinskemu svetu občine Črnomelj se predlaga, da obravnava poročilo Razvojnega centra Novo 

mesto o izvajanju Štipendijske sheme za Dolenjsko v letu 2014 in ga kot informacijo sprejme v 

predloženi vsebini. 

 

 

Številka: 900-73/2015 

Črnomelj, oktober  2015 

  

Pripravila:        Predlagateljica: 

Silva Migalič, OU            Županja 

   Mojca Čemas Stjepanovič, univ. dipl. ekon. 
 

 

 

MNENJE ODBORA ZA GOSPODARSTVO IN KOMUNALNO INFRASTRUKTURO: 

 

Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo ja na svoji 6. redni seji dne, 05. 10. 2015 

obravnaval poročilo Razvojnega centra Novo mesto o izvajanju Štipendijske sheme za Dolenjsko 

v letu 2014 in Občinskemu svetu občine Črnomelj predlaga, da:  

1. poročilo kot informacijo obravnava in jo sprejme v predloženi vsebini; 

2. sprejme sklep, da se podpre nadaljevanje izvajanje štipendijske sheme še za šolsko leto 

2015/2016. 

 

Predsednica 

          Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo: 

       Nataša Hudelja, l.r. 

 
























